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DARBOTVARKĖ:

1. Darbotvarkės patvirtinimas
2. Ačiū minutė
3. Dekanato informacija už mėnesį
4. Mano monologas, per sesiją nemiegam
5. Komitetų informacija
6. Atsiprašau minutė
7. Kahootas



VISI SPRENDIMAI PRIIMTI BENDRU NUTARIMU

1. SVARSTYTA: Darbotvarkės tvirtinimas

NUTARTA: Patvirtinta

2. SVARSTYTA: Ačiū minutė

NUTARTA: Ivyko

3. SVARSTYTA: Dekanato informacija

NUTARTA:

Absolventų apklausa: 50% dirba pagal profesija, 66% dirba privačiam sektoriui,
universiteto kokybės vertintas 7,8.
Bus pervardinti universiteto pastatai.
Yra svarstomas privalomo lankomumo įvedimas.
Laisvų erdvių įkūrimo projektas, kuriame patys studentai galėtų juos suprojektuot,
vyktų atranka ir pirmoji vieta galėtų laimėti 300 Eur prizą.

4. SVARSTYTA: Jorio monologas

NUTARTA:

Paramos gavėjo statusas: SA prarado paramos gavėjo statusą, kurį prarado jau senai,
o apie tai nebuvo žinoma, tad tuo tarpu buvo pasirašytą sutarčių ir negauta rėmimo.
MEGA SA RENGINYS: Sujungti visus SA F renginius į vieną didelį renginį
vykstantį per Night2Unite.
Privalomo lankomumo klausimas: privalomas lankomumas liestų pratybas, būtų
būtinas 50-75% kitaip neprileistų prie atsiskaitymų.
Vidiniam balsavime: 5 UŽ, 3 PRIEŠ, 2 SUSILAIKO
Biudžetas: Centrinė administracija gali skirti procentą nuo studentų krepšelio, ta suma
siektų ~1400 Eur.
Bendrabučiai: FMF pradėtas projektas buvo atiduotas CB, buvo paleista apklausa,
surinkta informacija, padaryta diskusija ir išrinkta delegatė: Gabija. Surengtas
susirinkmas su administracija, kancleriu ir kitais delegatais. Iš to suprasta, jog
bendrabučių administracija laužo sutartis.
Centrinio biuro prezidentė buvo susitikime su “Mano būstas” administratore, kuriame
buvo aiškinamasi kas vyksta bendrabučiuose, atsakingas asmuo už bendrabučius iš
universiteto pateikė sąrašą darbų, kuriuos turi padaryt per du mėnesius. Kainų
mažinimas praktiškai neįmanomas, dėl remontų, aukštų kainų už energija.
SA brand ir pavadinimas: ties kovo mėnesio vidurio bus paskelbtas naujas
pavadinimas.
Nauja SA strategija: kuriama nauja strategija ateinantiems 5 metams kuruojama
Jorio ir Vėjo. 02-07 vykęs susitikimas peržiūrėjo senąja strategija, analizavo
problemas, trūkumus.



Challengai ne tik koordam: koordinatoriai išsikelia sau iššūkius, dabar idėja tai
suteikti ir kitiems.

5. SVARSTYTA: Komitetų informacija

NUTARTA:

Rinkodara: ieškojimas rėmimas mūsų renginiam, bei jau tuoj bus pradėta ieškoti
ilgalaikių rėmėjų. Su CB buvo keletą susitikimų, tačiau iš jų tik blogos žinios dėl
PGS’o.

RSV: Diskusija apie bendrabučius, pranešta apie praktika, pasidalinta atmintinėmis,
pasidalinta apklausos apie bendrabučius rezultatas, susitikimas su prodekane dėl
fakulteto komunikacija su visuomenę. “Klausimėlis” su studentais.

SARK: Susirinkimuose aptarta CB projektai, dalinti darbai atmintinių info
sutikrinimui. Vyks programų tinklelio apžvalga, idėja padaryti interaktyvesnį ir
smagesnį darbą.

HR: vyko keli susirinkimai su CB, sukūriau KLP programą ir ją jau pradėjau vykdyti,
nutarėm Pavasarinių mokymų formatą.

VICĖ: vyko keli susirinkimai su CB

6. SVARSTYTA: Atsiprašau minutė

NUTARTA: Įvyko

7. SVARSTYTA: Kahoot

NUTARTA: Įvyko
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